
 
  
 
 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde nr. 3 2024/2025 
 

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: 
Kirstinedalsskolen, 23. oktober 2024 kl. 17.30 – 20.30  

Mødet afholdes på lærerværelset 
 

Møde. NR. 3 – 2024/25 

Tilstede 

Forældre: Martin Wolsing Vilmann, Marianne Dyreholt, Thomas 
Christensen, Kirsten Borchsenius, Christina Lund Christiansen, Anders 
Bruun Sonne, Jesper Skovfoged Iversen, Julie Greve Møller Jensen, Janni 
Petersson Lindegaard 
 
Medarbejdere: Eva Andersen, Kim Møller Heller 
 
Ledelse: Lars Frisch og Søren Fini Christensen 

 
Elevråd: Noah Fogde 

Afbud 

Forældre: Lotte Sanchez, Margit Toney Thomsen, Mette Sørensen  
 
Medarbejdere:  
 
Ledelse: Mette Grønborg Thomson 

 
Elevråd: Mathilde Holmgaard 

Dagsorden  

1. Nyt fra elevrådet 
Orientering fra elevrådet 
 

Punkt til beslutning 
 

Elevrådet har deltaget i Fælleselevrådsmøde 
omkring skærmforbrug i skolen. Der er et 
ønske fra eleverne om at begrænse 
skærmforbruget i undervisningen.  

2. Godkendelse af dagsorden 
 

Punkt til beslutning 
 

Godkendt 

3. Hvad skal bestyrelsen arbejde med det 
kommende år 
Bestyrelsen bedes drøfte hvilke 
indsatsområder, som den vil arbejde med i 
kommende valgperiode. 
 

Bestyrelsen drøftede hvilke tiltag, som 
bestyrelsen skal arbejde med i den 
kommende periode. Bestyrelsen ønsker at 
arbejde med følgende i prioriteret 
rækkefølge: 
 



 
 

Punkt til orientering 
 

• Visitation og inklusion 
• Fysiske rammer /ombygning 
• Mindre mobiltelefoner 
• Mindre skæmtid både i timer og i 

frikvartere 
 

4. Badefaciliteter 
Drøftelse om bestyrelsen skal tage kontakt til 
Køge Nord Sportscenter omkring 
badefaciliteterne.  
 

Punkt til drøftelse 
 

Bestyrelsen er enige om at kvaliteten af 
baderummene i Køge Nord Sports Center er 
meget ringe, så bestyrelsen ønsker at rette 
henvendelse til Centeret omkring 
badefaciliteterne.  
 
Thomas laver et udkast til et brev til Køge 
Nord Sports Center omkring 
badefaciliteterne samt et ønske om 
forbedring.   
 

5. Lejrskoler/ekskursioner 
Drøftelse af om bestyrelsen skal udarbejde 
et princip vedr. lommepenge.  
 

Punkt til drøftelse og evt. beslutning 
 

Bestyrelsen fastsætter ikke en 
beløbsgrænse, men opfordrer til at 
forældrene i de enkelte klasser fastsætter et 
beløb i forbindelse med 
lejrskoler/ekskursioner.  

6. Møde for kontaktforældre 
Drøftelse af indhold og dato.  
 
 

Drøftelse af indholdet på 
kontaktforældremødet. Kontaktforældrene 
bliver inviteret på rundvisning og 
efterfølgende præsentation af 
ombygningsplanerne på Kirstinedalsskolen. 
 
Ledelsen udarbejder en invitation og sender 
ud til kontaktforældrene.  
 

7. Drøftelse af Fotografering 
Bestyrelsen bedes drøfte oplevelsen af vores 
elevfotografering. 
 

Punkt til drøftelse 
 

Vi fastholder Vision Foto i skoleåret 25/26. 

8. Nyt fra: 
 

a) Formanden 
 

b) Medarbejderne 
 

c) Ledelsen 
 
 
 
 

Punkt til orientering 
 

Formanden: 
Der er møde i fællesskolebestyrelsen på 
Højelse Skole den 24/10-2024. 
 
Medarbejderne:  
Lærerne er begyndt at registrere deres 
arbejdstid i forbindelse med et nyt EU-
direktiv.  
Medarbejderne er begyndt at tage hul på 
drøftelser af personalegoder i forbindelse 
med frisættelse.  
Der er taget godt imod nye kollegaer. 
Der er rokeret i børnehaveklasserne, det har 
givet en lille smule uro. 
 
Ledelsen: 
Lars er kommet retur fra hans sygemelding 
lige før efterårsferien.  



 
Lars er i gang med opsamling på 
trivselsdelen ovenpå hans fravær.  
Der er godt gang i juniorklubben / SFO2. 
Skimmelsvamp/tagkonstruktionen. 
Nyansættelser: Diana 1a, Pernille 4a, 
Malene 1b og Pernille ny sekretær.   
 
Ombygning – vedtaget og byggeproces. 
Temamøde om skærmbrug den 4/12-2024. 
Skoleledernes årsmøde. 
Cepos – ranking af skoler: 
Kirstinedalsskolen ligger nr. 149 i Danmark. 
 

9. Evt SFO’ens legeplads er oversvømmet, når det 
regner.  
 

10. Lukket punkt 
 

 

   
 
Der serveres mad i forbindelse med mødet.  


